
PROTOKÓŁ Nr XXIII/09
z XXIII posiedzenia Rady Gminy Mielnik

w dniu 19 maja 2009 roku.

Sesja Rady Gminy rozpoczęła się w sali konferencyjnej Urzędu Gminy Mielnik o godz.  900, 
zakończyła się o godz.1120

Lista obecności radnych i zaproszonych gości znajduje się w załączeniu do protokołu.

Otwarcia XXIII sesji Rady Gminy Mielnik dokonał jej  Przewodniczący Pan Stefan 
Troc.
Pan Przewodniczący powitał radnych i gości obecnych na sesji. Stwierdził, że na ustawowy 
skład Rady 15 radnych, w sesji uczestniczy 13 radnych.

Na protokolanta obrad Przewodniczący powołał Panią Elżbietę Szymańską.

Do punktu 2.

Pan Przewodniczący przedstawił porządek obrad XXIII sesji Rady Gminy.
Rada Gminy jednogłośnie uchwaliła porządek XXIII sesji Rady Gminy. 
Brzmi on następująco:

1. Otwarcie sesji.
2. Ustalenie porządku obrad.
3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.
4. Informacja Wójta o jego pracy w okresie między sesjami.
5. Interpelacje i zapytania radnych.
6. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2009r.
7. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia “Planu Odnowy Miejscowości Mielnik”.
8. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia taryfy cenowej na zbiorowe zaopatrzenie  

w wodę na terenie Gminy Mielnik.
9. Informacja o podjętych działaniach w zakresie pozyskania środków pozabudżetowych 

na zadania gminne.
10. Informacja na temat przygotowania gminy do sezonu turystycznego – lato 2009.
11. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania.
12. Wolne wnioski
13. Zakończenie obrad.

Do punktu 3.

Pan Przewodniczący poinformował, że protokół z XXII sesji Rady Gminy jest wyłożony na 
sali obrad i jeżeli do końca sesji nie zostaną zgłoszone do niego uwagi lub poprawki, zostanie 
on przyjęty w takiej formie, w jakiej go sporządzono.
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Do punktu 4.

Pan Wójt przedstawił informację o swojej pracy w okresie między sesjami:
● przygotowano wniosek o środki z PROW na budowę muzeum, w tym celu w dniu 

dzisiejszym podejmiemy stosowną uchwałę. Jest nadzieja, że uzyskamy środki na ten 
cel.

● Podpisano aneks do umowy na prace dodatkowe przy budynku w Tokarach, do 15 
czerwca br. remont zostanie zakończony.

● 2  maja  br.  odbyła  się  III  edycja  święta  Korowaja,  impreza  cieszy  się  dużym 
zainteresowaniem, również ze strony telewizji  i  być  może w przyszłości  stanie  się 
jedną z ważniejszych imprez w gminie.

● Braliśmy udział w targach turystycznych w Warszawie, zespół śpiewaczy “Nowina” z 
Moszczony Królewskiej miał nagranie w telewizji. Zastanowimy się nad przyszłością 
takich wyjazdów do Warszawy. Kiedy odbywały się one na Placu Zamkowym było 
większe zainteresowanie warszawiaków, teraz odbywają się na Placu Teatralnym i jest 
tam mniejszy ruch.

● Trwają  prace  związane  z  przygotowaniem  Mielnika  jako  miejscowości 
uzdrowiskowej.  W  związku  z  tym  Sekretarz  Gminy  wziął  udział  w  konferencji 
geologicznej,  poświęconej  temu tematowi.  Jest  to  kolejny etap do tego  aby zrobić 
badania wód solankowych i ubiegać się ośrodki na ten cel.

● Jako  gmina  weźmiemy  udział  w  projekcie  "Bug  nie  dzieli,  Bug  łączy,  regiony,  
państwa i ludzi,  od Lwowa do Warszawy" - Program aktywizacji  turystyki  Doliny 
Bugu. Realizacja projektu umożliwi  aktywizację ruchu turystycznego i  działalności 
związanej  z  turystyką,  a  także  promocję  walorów  doliny  rzeki  Bugu,  na  terenie 
regionów w których będzie realizowany.
Efektem realizacji projektu dla Gminy Mielnik będzie:

a) turystyczna  przeprawa  promowa  Mielnik  –  Mierzwice  wraz  z  infrastrukturą 
towarzyszącą i przyczółkami,

b) turystyczna motorowa przeprawa promowa w Niemirowie na odcinku Niemirów 
-Gnojno  wraz  z  przyczółkami,  niezbędną  infrastrukturą  i  rekultywacją  części 
brzegowej.

Beneficjentem  projektu  jest   Stowarzyszenie  Gmin,  Powiatów  i  Regionów  
Nadbużańskich, partnerzy projektu to:  Gmina Drohiczyn,  Gmina Korczew, Gmina  
Sarnaki, Gmina Konstantynów, Gmina Mielnik, Gmina Platerów
Okres realizacji inwestycji: lata 2009 – 2011.
Szacunkowa całkowita wartość projektu: 11200000,00 zł.
Maksymalna wartość dofinansowania: 6600000,00 zł.

● W dniu 15 maja br. Pan Wójt uczestniczył w obchodach święta straży granicznej w 
Czeremsze, było ono połączone z oddaniem do użytku nowego budynku strażnicy.
Prace przy budynku strażnicy w Mielniku ukończone zostaną w sierpniu br., zaś do 
użytku budynek zostanie oddany w listopadzie. Pan Wójt pogratulował obecnemu na 
sesji  Panu  Zbigniewowi  Borowskiemu  –  zastępcy  Komendanta  Placówki  SG  w  
Mielniku awansu na stopień oficerski majora.

● W  dniach  29-31  maja  br.  w  Narwi  odbędzie  się  wystawa  maszyn  rolniczych 
produkowanych  przez  “Pronar”.  Będzie  możliwość  zwiedzenia  zakładu,  występy 
estradowe,  stoiska handlowe.  Na wystawę radnych i  mieszkańców gminy zaprasza 
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Pan Sergiusz Martyniuk – Prezes “Pronaru”.

Rada Gminy przyjęła do wiadomości informację Wójta o jego pracy w okresie między 
sesjami.

Do punktu 5.

Pan Przewodniczący poinformował o interpelacjach złożonych na poprzedniej  sesji  Rady 
Gminy.

Interpelacja nr 47/09 Pana Jana Weremijewicza
Od kilku  lat  remontujemy drogę  powiatową  Maćkowicze-Niemirów.  Remont  odbywa  sie 
poprzez wymianę nawierzchni, a droga to również pobocza, rów i pozostały pas drogowy.
Proszę  o  podjęcie  działań  zmierzających  do  odkrzaczenia  poboczy,  a  w  szczególności 
zakrętów na w/w odcinku. W chwili obecnej są miejsca gdzie uczestnicy ruchu drogowego 
swoimi  pojazdami  obijają  odrastające  gałęzie,  co  jest  bardzo  niebezpieczne.  Proszę  o 
usunięcie zakrzaczenia. 

(w zał. na str.............prot.)

Zapytanie Pana Lucjana Kożuchowskiego
Sołtysi  z terenu Gminy Mielnik  otrzymali  zaproszenia  na wystawę maszyn  rolniczych  do 
Lublina. Czy byłaby możliwość zorganizowania wyjazdu autobusem szkolnym?

Zapytanie Pana Jerzego Terebuna
Na jakim etapie jest realizacja rozbudowy oświetlenia ulicznego w Kudeliczach?

Do punktu 6.

Pan Wójt poinformował, że w stosunku do projektu uchwały przedstawionego na Komisjach 
nie  ma zmian,  chociaż Pani  Skarbnik takie  zmiany zapowiadała.  Do dzisiaj  nie  wpłynęło 
zwiększenie dotacji na paliwo dla rolników, zmiany w tej sprawie nastąpią na kolejnej sesji, 
co jednak nie oznacza, że rolnicy będą musieli czekać na dopłatę.
Nieobecność Pani Skarbnik na sesji jest spowodowana udziałem w ważnym, czterodniowym 
szkoleniu, na co Wójt wyraził zgodę.

Pan Jan Weremijewicz
Zaproponował, aby ze względu na obecność sołtysów na sesji poinformować ich o likwidacji 
wysypisk śmieci, na które Rada przeznacza środki w budżecie.

Pan Tomasz Gorochowicz
Fakt  likwidacji  wysypisk  sołtysom  jest  dobrze  znany,  ponieważ  przy  różnych  okazjach 
mówiono o tym dużo wcześniej.  W roku ubiegłym zlikwidowano 4 takie miejsca,  w roku 
bieżącym zlikwidowane zostaną pozostałe.

Pan Jan Zduniewicz
Jak będzie przebiegała likwidacja pozostałych wysypiska śmieci – czy tak jak 4 poprzednich, 
czy w sposób konkretniejszy, z rekultywacją i ewentualnymi nasadzeniami?
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Pan Tomasz Gorochowicz
Stwierdził,  że  dotychczasowa  likwidacja  wysypisk  zrobiona  została  dobrze,  w  sposób 
uniemożliwiający ponowne składowanie śmieci. Większość naszych składowisk jest w terenie 
leśnym lub przylegającym do lasu, stąd nie przewidujemy zalesienia,  ponieważ ten proces 
nastąpi  samoistnie.  Jeśli  zajdą  przesłanki  konieczne  do  zalesienia,  to  zostanie  ono 
przeprowadzone.

Pan Jan Zduniewicz
Stwierdził, że obwałowania wysypisk są ze śmieci, które w trakcie korzystania ze składowisk 
były wypychane na boki. Przy likwidacji dwóch składowisk w roku ubiegłym śmieci na nich 
nie  zostały zgodnie  z  umową zsunięte  do  dołu  i  zakopane,  tylko  rozsunięto  je  na  boki  i 
przysypano ziemią.  Pan Zduniewicz uważa,  że śmieci  nie  zostały odpowiednio przykryte, 
wystają  z  ziemi,  mogą  się  przemieszczać,  wątpi  również  w to,  że  nastąpi  tam samosiew 
drzew. Na pewno tak się nie stanie w Niemirowie i tam należałoby zalesić.

Pan Tomasz Gorochowicz stwierdził, że robienie nasadzeń w Niemirowie nic by nie dało, bo 
jest tam szczery, goły piach.

Pan Wójt Gminy
W  punkcie  tym  mamy  uchwalać  zmiany  w  budżecie  i  tym  powinniśmy  się  zająć.  Z 
wypowiedzi Pana Zduniewicza Wójt zrozumiał, że wcześniej obwałowania przy wysypiskach 
nie były robione. Obwałowania przy wysypiskach zostały zrobione w latach 1992-94, wtedy 
kiedy te składowiska powstawały. Pan Zduniewicz w tym czasie nie mieszkał w Mielniku i 
być może o tym nie wie.
Pan  Wójt  zaapelował  do  Pana  Przewodniczącego  aby  pilnować  się  ustalonego  porządku 
obrad.

Pan Przewodniczący stwierdził, że kwota przeznaczona w projekcie uchwały na likwidację 
wysypisk śmieci jest znacząca więc zapytanie Pana Zduniewicza i dyskusja na ten temat nie 
wykracza poza porządek sesji. 

Pan  Jan  Zduniewicz poprosił  o  udzielenie  odpowiedzi  na  pytanie,  czy  śmieci  na 
likwidowanych wysypiskach będą wepchane do dołu czy wypchane na boki.

Rada Gminy 11 głosami za, przy 2 głosach wstrzymujących się, podjęła uchwałę nr 
XXIII/107/09 w sprawie zmian w budżecie gminy na 2009r.

(w zał. na str.............prot.)

Do punktu 7.

Rada  Gminy  jednogłośnie,  przy  obecności  13  radnych,  podjęła  uchwałę  nr 
XXIII/108/09 w sprawie zatwierdzenia “Planu Odnowy Miejscowości Mielnik”.

(w zał. na str.............prot.)
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Do punktu 8.

Pan Wójt Gminy przedstawił dane na temat zużycia wody w skali roku 2008 w różnych 
grupach  odbiorców  w niektórych  wsiach.  Tylko  4  odbiorców w Mielniku  zużywa  wody 
powyżej 200m3 w skali roku. We wsiach tylko nieliczni odbiorcy zużywają powyżej 200m3 

wody i są to producenci mleka.
Najwięksi odbiorcy wody to instytucje, takie jak Urząd Gminy, Straż Graniczna i GOKSiR 
(podlewanie boiska).
Dane te pokazują, że odbiorcy wody w sposób nieznaczny odczują wzrost ceny wody.

Pan Kazimierz Tobota
Stwierdził, że nie wydaje mu się aby w Mielniku, w skali roku, tylko 4 odbiorców pobierało 
powyżej  200m3 wody.  Pan  Tobota  sam  pobiera  powyżej  200m3  wody,  Pan  Zduniewicz 
również pobiera dużo.

Pan Wójt Gminy
Pan  Zduniewicz  pobiera  wodę  na  firmę,  zaś  Wójt  mówił  o  indywidualnych  odbiorcach. 
Zapewnił,  że  przytoczone dane są rzetelne,  przygotowała je Pani Dyrektor  ZGK na bazie 
spisów licznikowych.
Pan  Wójt  poinformował,  że  w  celu  wyeliminowania  dzikich  odbiorców  wody  zostaną 
zaplombowane hydranty. Przytoczył przypadek jednego z radnych naszej gminy, który nie do 
końca sformalizował pobór wody. Ta sytuacja pokazuje, że najpierw powinniśmy wymagać 
od siebie, później oceniać innych.

Pan  radny  Jan  Zduniewicz poprosił  Pana  Wójta  o  wyjaśnienie,  na  czym  polega 
nieformalność w pobieraniu wody przez radnego.

Pan Wójt poinformował, że nie do końca sporządzona została dokumentacja na przyłącze i 
odmówił dalszych wyjaśnień w tej sprawie.

Pan Jan Zduniewicz
Stwierdził, że nigdy cena nie powinna być zależna od ilości pobranej wody. Cena powinna 
być oparta przede wszystkim na kosztach jej wytworzenia, a w przypadku naszego Zakładu, 
bez dodatkowych zysków. Nie posądza Pani Dyrektor ZGK, że zabiega o te zyski, niemniej 
kalkulacja jaką sporządziła nie jest radnym znana.

Pan  Przewodniczący stwierdził,  że  Pan  Wójt  przedstawił  te  dane  na  prośbę  radnych, 
zgłoszoną na posiedzeniu Komisji Rady.

Rada Gminy 7 głosami za, przy 3 głosach przeciw i 2 wstrzymujących się, podjęła 
uchwałę nr XXIII/109/09 w sprawie zatwierdzenia taryfy cenowej na zbiorowe zaopatrzenie 
w wodę na terenie Gminy Mielnik.

(w zał. na str.............prot.)
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Do punktu 9.

Rada Gminy przyjęła do wiadomości informację o podjętych działaniach w zakresie 
pozyskania środków pozabudżetowych na zadania gminne.

(w zał. na str.............prot.)

/po przerwie/
Do punktu 10.

Rada Gminy przyjęła do wiadomości informację na temat przygotowania gminy do 
sezonu turystycznego – lato 2009.

w zał. na str.............prot.)

Do punktu 11.

Odpowiedź na interpelację nr 47/09 Pana Jana Weremijewicza
Odpowiedzi udzielił Wójt Gminy
Interpelacja  Pana  radnego zostanie  przekazana  do  Powiatowego  Zarządu Dróg.  Pan  Wójt 
zapewnił, że przy najbliższym spotkaniu ze Starostą poruszy ten temat. 

Odpowiedź na zapytanie Pana Lucjana Kożuchowskiego
Odpowiedzi udzielił Wójt Gminy
W kwestii udostępnienia autobusu na wyjazd do Lublina należy rozmawiać z Panią Dyrektor 
Zespołu  Szkół.  Ze  względów  organizacyjnych  tego  typu  wyjazdy  należy  zgłaszać 
odpowiednio wcześniej.

Odpowiedź na zapytanie Pana Jerzego Terebuna
Odpowiedzi udzielił Wójt Gminy
Były pewne problemy z wydaniem pozwolenia na budowę linii energetycznej, wynikł spór 
kompetencyjny  między  Wojewodą  a  Starostą.  W  sprawie  tej  zapadło  rozstrzygnięcie 
Głównego Inspektora Budowlanego,  ustalono kto wyda to pozwolenie.  Jest  realna szansa, 
żeby zgodnie z planem w tym roku zrealizować tę budowę.

Do punktu 12.

Pan Wacław Malon - sołtys wsi Sutno
1. Skoro  hydranty  zostaną  zaplombowane,  to  w jakich  sytuacjach  będzie  można  ich 

użyć?
2. Należy wyrównać drogi na łąki, przy głównym rowie, załatać dziury zrobione przez 

bobry oraz dożwirować drogę pod jeziorem.

Pani Ewa Samojluk – Dyrektor ZGK
Strażacy  OSP w razie  potrzeby będą  mogli  zerwać  plomby,  fakt  zerwania  plomb  należy 
obowiązkowo zgłosić do ZGK.

Pan Tomasz Gorochowicz zapewnił, że przed sianokosami drogi na łąki zostaną naprawione.
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Pani Irena Charko – sołtys wsi Wajków
1. Mieszkańcy wsi pytają co zrobić z eternitem zdejmowanym z dachów przy wymianie 

przekryć dachowych?
2. Należy załatać dziury na drodze powiatowej do Wajkowa.
3. Należy naprawić drogę ponad Bugiem do Sutna, drogę równano kiedy była ona zalana 

wodą i nie przyniosło to żadnych efektów.
4. W Wajkowie jest duża działka komunalna, która od lat nie była sprzątana. Chodnik 

przy tej działce jest zarośnięty trawą i chwastami. Pan Mirończuk, który zrobił sobie 
drogę dojazdową na działce, nie sprząta jej.

Pan Tomasz Gorochowicz
Jeśli chodzi o eternit, to jeśli ktoś podejmuje się jego zdjęcia, to powinien wiedzieć co z nim 
dalej robić. Eternit może zdjąć tylko firma, która posiada na to stosowne zezwolenie i wie 
gdzie go można złożyć.
Do jesieni będzie opracowany program usuwania azbestu, łącznie z inwentaryzacją wyrobów 
zawierających  azbest.  Liczymy  na  dofinansowanie  tego  programu  ze  środków  budżetu 
państwa.
Na terenie gminy nie ma składowiska eternitu, nie ma również firmy która ma uprawnienia do 
zdejmowania eternitu. Takie firmy istnieją na terenie powiatu siemiatyckiego i jest ich dużo.
Potrzeba  naprawy drogi  powiatowej  zostanie  przekazana  do Starostwa,  jeśli  zaś  chodzi  o 
drogę w łąki, to była ona równana, zrobiono ją dobrze, Pan Gorochowicz jeździł nią kilka 
razy. Stan tej drogi zostanie ponownie sprawdzony, jeśli będzie taka potrzeba, to poprawimy 
ją.
Jeśli chodzi o działkę gminną, to jedynym użytkownikiem tej działki, i to bez zobowiązań, 
jest Gminna Spółdzielnia. Pana Gorochowicza dziwi fakt, że Gminna Spółdzielnia tego nie 
sprząta.
Na uwagę Pani Charko, że sprząta ona teren przy sklepie, zaś drugi użytkownik działki Pan 
Mirończuk w ogóle jej nie sprząta, Pan Gorochowicz zapewnił, że ekipa ZGK zajedzie do 
Wajkowa i posprząta.

Pan Wójt poinformował, że przyjrzy się umowie z Gminną Spółdzielnią i ponieważ do tej 
pory  GS  nie  jest  w  niczym  obciążany,  będzie  aneks  do  umowy  w  sprawie  utrzymania 
należytego porządku wokół tej działki.

Pan Kazimierz Tobota
Poinformował, że droga odchodząca od Werhurny, przy wieży widokowej, po opadach jest 
bardzo niebezpieczna.  Jadące tą drogą samochody zderzyły się, ponieważ jadący z przodu 
poślizgnął się na glinie i uderzył w samochód jadący za nim, oba zostały uszkodzone.

Pan Wójt Gminy
Zgodnie  z  kodeksem  drogowym  obowiązuje  zasada  ograniczonego  zaufania  i  należy 
zachować bezpieczną odległość między autami. Tym bardziej trzeba wykazać się ostrożnością 
kiedy są opady deszczu.

Pani Anna Łojko – sołtys wsi Maćkowicze
Droga w Maćkowiczach jest spękana i jest na niej dużo kamieni.
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Pan Wacław Malon zapytał,  czy na drogach powiatowych nie można by rysować białych 
linii rozdzielających pasy jezdni. Podniosłoby to bezpieczeństwo na drogach.

Pan Jan Weremijewicz
Drogi powiatowe, o których mówi Pan Malon, nie kwalifikują się do przedzielenia pasem, 
ponieważ są za wąskie. Można tylko pomalować pasy po zewnętrznych krawędziach drogi. 
Jest to rzecz kosztowna, samo wykonanie projektu wyniesie 6 tys.złotych.

Pan Wójt Gminy
Stwierdził,  że na drogach powiatowych nie możemy wykonywać żadnych prac bez zgody 
właściciela, czyli powiatu. Wcześniej, jeszcze przed powstaniem powiatów namalowaliśmy 
na drogach w Mielniku pasy oznaczające przejście dla pieszych. Teraz nie byłoby to możliwe.
Jeśli  chodzi  o  drogę  w  Maćkowiczach,  to  trzeba  będzie  ją  trochę  podreperować.  Będą 
wykonywane  prace  na  drodze  w Niemirowie  (skrzyżowanie  za  przystankiem),  bo są  tam 
podtapiane  posesje.  W tegorocznym  budżecie  na  drogi  gminne  nie  przeznaczyliśmy  zbyt 
wiele środków.

Kazimierz Zalewski – sołtys wsi Tokary
Stwierdził, że równiarki nie powinny równać żwirówek, bo je tylko niszczą wypychając żwir 
na zewnątrz. Drogi tego typu powinny być równane do środka. 

Pan Jan Zduniewicz
9 maja odbyło się walne zebranie Towarzystwa Przyjaciół Ziemi Mielnickiej, w trakcie obrad 
szczególnie podkreślono pomoc Rady Gminy w wspieraniu inicjatyw Towarzystwa.
W  imieniu  wszystkich  członków  Towarzystwa  Pan  Zduniewicz  przekazał  na  ręce  Pana 
Przewodniczącego Rady podziękowanie za dotychczasowe wsparcie i życzliwość.

Pan Wiesław Piotrowski – sołtys wsi Mętna
Pan  sołtys  poinformował  o  niepalących  się  we  wsi  żarówkach  oświetlenia  ulicznego,  co 
zgłaszał już 3 miesiące temu. Poprosił o naprawę oświetlenia.

Pan Jan Weremijewicz
Poprosił aby w okresie letnim kosić pobocza przy żwirówkach, bo inaczej drogi będą ulegać 
niszczeniu.

Pan Eugeniusz Wysocki – sołtys wsi Wilanowo
Pan sołtys zaprosił wszystkich obecnych na sesji na majówkę strażacką do Wilanowa, która 
odbędzie się w dniu 23 maja 2009r. o godz. 1600. Będą pokazy strażackie, występy zespołów 
folklorystycznych i zabawa taneczna do rana.

Pan Wójt Gminy
Za kilka  dni  będziemy obchodzić  19  rocznice  powstania  samorządu  terytorialnego.  Z  tej 
okazji Pan Wójt wszystkim samorządowcom złożył życzenia dalszej owocnej pracy, spokoju, 
zdrowia,  satysfakcji  z  dobrze  wykonanej  pracy  oraz  wszelkiej  pomyślności  w  życiu 
prywatnym i zawodowym.
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Pan Przewodniczący Rady Gminy
Poinformował radnych, że w dniu 19 czerwca br. planuje wyjazdową sesję Rady Gminy, w 
trakcie której radni obejrzą, między innymi, prowadzone przez gminę inwestycje.

Pan Sekretarz Gminy
Poinformował,  że  do  30  czerwca  br.  Rada  Gminy  powinna  podjąć  uchwałę  w  sprawie 
wyodrębnienia środków funduszu sołeckiego. Poprosił sołtysów obecnych na sesji o zajęcie 
stanowiska w tej sprawie i wyrażenie woli, czy taka uchwała ma zostać podjęta.

Pan Wójt Gminy i Pani Skarbnik udzielili  wyjaśnień na temat funduszu sołeckiego oraz 
poinformowali o ewentualnej wysokości środków funduszu przypadających na poszczególne 
sołectwa. 

Po burzliwej dyskusji  Pan Wacław Malon w imieniu sołtysów poinformował, że rezygnują 
oni z możliwości tworzenia funduszu sołeckiego i chcą aby finansowanie potrzeb sołectw 
odbywało się na dotychczasowych zasadach.

Pan Wójt Gminy stwierdził,  że  jest  przekonany do idei  funduszu sołeckiego i  stosowny 
projekt uchwały w tej sprawie zostanie przygotowany na najbliższe posiedzenie Rady Gminy.

Do punktu 13.

Wobec  wyczerpania  porządku  obrad  XXIII  sesji  Rady  Gminy  Mielnik 
Przewodniczący  Rady  podziękował  radnym  i  gościom  za  udział  w  sesji  i  zamknął  jej 
posiedzenie.

Protokołowała:
Elżbieta Szymańska

                                                                                                    Przewodniczący Rady

                                                                                                          Stefan Troc
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